



## Leonie Beck, Honor Swimmer, Germany, 2024



[Personal Website](#)

Videos: [Interview 1](#) [Interview 2](#) [Documentary 1](#) [Show 1](#) [Show 2](#)  
[Swim 1](#)

**Leonie Beck** won 2 Majors: 2023 World Aquatics 10 km World Championship and 2020 FINA Marathon Swim World Series Cup. She has competed on the World Aquatics (previous named FINA) circuit for 11 years – in 13 countries.

In 25 elite races she took a podium position 40% of the time. Wins in the 10 km World Aquatics/FINA World Cup include: 2023 Italy and Egypt; 2021 Abu Dhabi; and 2020 Doha. Leonie was 5<sup>th</sup> in the 2021 Olympics and 2<sup>nd</sup> in the 2022 FINA World Championships. Silver medals include: 2018 Doha and China and bronze 2022 Israel and 2019 Hungary.

In the World Aquatics/FINA World Championships 5 km she won in 2023 and took bronze in 2019. She also won Team Gold over 4 x 1.5 km. In 10 km LEN competitions Leonie won 2022 Championships; 2017 Denmark and Spain, and 2022 Italy.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

## German Translation

**Leonie Beck** hat 2 Majors gewonnen: 2023 Weltmeisterschaft über 10 km im Wassersport und 2020 FINA Marathon Swim World Series Cup. Sie hat 11 Jahre lang an den World Aquatics (früher FINA) Wettkämpfen teilgenommen - in 13 Ländern.

In 25 Eliterennen belegte sie in 40 % der Fälle einen Podiumsplatz. Zu ihren Siegen im 10 km World Aquatics/FINA World Cup zählen: 2023 Italien und Ägypten; 2021 Abu Dhabi; und 2020 Doha. Leonie war 5. bei den Olympischen Spielen 2021 und 2. bei den FINA-Weltmeisterschaften 2022. Zu ihren Silbermedaillen zählen: 2018 Doha und China und Bronze 2022 Israel und 2019 Ungarn.

Bei den World Aquatics/FINA Weltmeisterschaften über 5 km gewann sie 2023 und holte 2019 Bronze. Außerdem gewann sie Mannschaftsgold über 4 x 1,5 km. Bei den LEN-Wettbewerben über 10 km gewann Leonie 2022 Meisterschaften, 2017 in Dänemark und Spanien und 2022 in Italien.